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Dit huis-aan-huisblad werd afgesloten op 17 december.

Beste Lintenaar,
Het zijn ongekende tijden ... dat hoorde u al vaker. Maar niets is dan ook minder waar. Covid blijft onze levens domineren en 
de gevaren en gevolgen komen steeds dichterbij. Ook mijn eigen gezin bleef niet gespaard en is ten prooi gevallen aan corona.

Wat er in de nationale politiek allemaal gebeurde de afgelopen maanden ... Een gebuisde minderheidsregering, een ramp 
wat betreft het coronabeleid en als sluitstuk de vorming van de huidige paars-groene regering. Het is wat het is, daar denkt 
iedereen het zijne van. Ik denk dat de meesten nu wel beseffen dat de huidige gebrekkige staatsinrichting een efficiënt bestuur 
zo goed als onmogelijk maakt en de oplossing hiervoor het positieve alternatief van de N-VA is. De oplossing ligt zeker niet in 
het extreme of het status quo van de traditionele partijen. 

Lokaal is en blijft het de ambitie van N-VA Lint om onze beleidsplannen uit te voeren ondanks alle moeilijkheden en 
onvoorziene zaken die deze coronacrisis extra op ons bord gooit. Ik heb er ook alle vertrouwen in dat onze nieuwe schepen 
Annemie Janssens, die in moeilijke omstandigheden is gestart, er meer dan klaar voor is.

Verder nog eens mijn dank aan alle medewerkers en vrijwilligers die in onze gemeente en daarbuiten 
elke dag opnieuw het beste van zichzelf geven om ons door deze crisis te helpen.

Hou uzelf, uw familie en naasten veilig en gezond en respecteer de regels van de overheid en 
experts. Enkel zo kunnen we corona verslaan.

Ondanks deze moeilijke tijden wensen we u allen een voorspoedig en gezond 2021 toe. 

Steve Blockhuys
Voorzitter N-VA Lint

Wij wensen u
gezonde en veilige

feestdagen

Bedankt, Alice!
Alice Bruno nam afscheid als 
schepen. Bedankt, Alice voor je 
inzet de afgelopen jaren en alle 
succes in je verdere leven!

Nieuwe schepen 
Annemie Janssens
Annemie neemt de plaats van 
Alice in als schepen. Veel succes, 
Annemie! Lees verder op pagina 2.

Nieuw gemeenteraadslid 
Sam De Pooter
Sam neemt in de gemeenteraad 
de plaats in van Alice Bruno. 
Welkom en veel succes, Sam!

Nieuwe gemeenteraads-
voorzitter
Burgemeester Harry Debrabandere 
wordt (opnieuw) de voorzitter van de 
gemeenteraad. Hij vervangt Annemie 
Janssens, die het schepenambt van 
Alice Bruno overneemt.
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Annemie wordt schepen in Lint
Tijdens de gemeenteraad van september nam Alice Bruno ontslag als schepen en raadslid. Annemie Janssens, 
gemeenteraadsvoorzitter, vervangt haar als schepen. Zij legde tijdens diezelfde gemeenteraad de eed af. 

“Het is een uitdaging, maar ik heb er zin in om voor onze gemeente aan het werk te 
gaan. Er liggen heel wat dossiers op me te wachten en ik zal mijn uiterste best doen om 
me zo snel en zo goed mogelijk in te werken. Ik zal mijn handen immers vol hebben 
met alle projecten en dossiers die nog op stapel staan. Ik combineer het schepenambt 
met mijn job als verpleegkundige in een woonzorgcentrum. Dat wil ik graag blijven 
doen, want de bewoners liggen me na aan het hart”, zegt de kersverse schepen. 

Annemie neemt de bevoegdheden van Alice integraal over en is verantwoordelijk 
voor kinderopvang & Huis van het Kind, onderwijs, jeugd, sport, cultuur, bib, lokale 
economie en toerisme. Wij wensen haar veel succes!

Woordje van de burgemeester
Beste Lintenaar,

Als ik zie hoe wij sinds vrijdag 13 maart van dit jaar 
worden geconfronteerd met dit virus en hoe wij met al onze 
gemeentelijke diensten hiermee zijn omgegaan, dan ben ik 
een tevreden burgemeester. 

Het was voor iedereen zoeken naar de juiste oplossingen en 
het is nog steeds aanpassen aan de bijna wekelijkse nieuwe 
ministeriële besluiten. Ik ben er zeker van dat wij dit tot op 
heden goed hebben opgevangen. Dankzij het hechte team 
van medewerkers dat oplossingen zoekt, initiatieven en 
acties neemt kunnen we de strijd tegen dit dodelijke virus 
winnen. Als burgemeester wil ik een extra pluim geven aan 
de directie en het personeel van ons woonzorgcentrum. Zij 
hebben zich de laatste acht maanden dubbel geplooid om het 
coronabeestje met succes buiten te houden.

N-VA Lint staat achter de opgelegde maatregelen. Ze zijn er 
immers om alle Lintenaren te beschermen tegen dit dodelijke 
virus. Het stopt immers niet aan onze gemeentegrenzen. We 
moeten allemaal ons gezond verstand gebruiken en de door 
de overheid opgelegde afspraken en maatregelen respecteren

én volhouden. Het gemeentebestuur blijft alert. Samen 
kunnen wij dit aan. 

We leven in een tijd van veranderingen. Corona heeft van 
in het begin van de uitbraak invloed gehad op de dienstver-
lening naar en de communicatie met de burger. Het lokaal 
bestuur voerde begin dit jaar het werken op afspraak in en 
dat blijkt ook zijn weg te vinden. Zowel de Lintenaar als het 
personeel waarderen deze vernieuwing.

N-VA Lint beseft dat efficiënte communicatie enkel nog in 
belang zal toenemen. De sociale media krijgen hierbij een 
steeds grotere plaats. Er gaat geen moment voorbij of we krij-
gen informatie binnen via pc of smart-
phone. Zoals in het bestuursakkoord 
afgesproken wierf het bestuur daarom 
een communicatiespecialist aan. Die 
zorgt voor een creatieve, moderne 
en vlotte communicatie met de 
burgers en diensten.

Harry Debrabandere
Burgemeester

Afscheid van Jan Janssen
We namen eind oktober afscheid van Jan Janssen, een graag gezien man bij de Vlaamse Kring en het 
Davidsfonds. Jan overleed op 81-jarige leeftijd. Hij was gemeenteraadslid in Lint voor de Volksunie. 

Veel sterkte aan familie en vrienden.
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Infopunt
Binnenkort zal u op de Liersesteenweg 13 terecht-
kunnen voor heel wat informatie. De projecten die op 
stapel staan (Kasteelplein, Zevenhuizen, De Witte 
Merel ...) zullen daar in beeld gebracht worden. Er is 
nog wat werk aan de winkel maar hou het in de gaten!

Project 
Kasteelplein
De Ideale Woning voorziet een 
grondige vernieuwing van haar 
sociaal woningaanbod in Lint. 
Het stuk langs de kant van de 
Van Putlei zal eerst aangepakt 
worden. In het voorjaar van 
2021 zal de eerste reeks 
woningen gesloopt worden. 
Men voorziet deels tijdelijke 
inrichting en deels definitieve 
inrichting. In de definitieve zone 
zullen kastanjebomen aange-
plant worden met een bloemen-
weide en een ‘plukLINT’.

Trage wegen
Er werd vergunning verleend aan 
Natuurpunt vzw voor het aanleggen van 
een knuppelpad en het plaatsen van twee 
bruggen, een wandelsluis en een land-
schapspoort in de bossen aan Luitersheide. 
In de beleving van de wandelaar zal dit 
een grote meerwaarde betekenen.

Boeren en Buren nu 
ook in Lint
Het lokaal bestuur ondertekende 
een overeenkomst met ‘de Buurderij’. 
U kunt elke woensdag van 17 tot 
18.30 uur terecht aan de Witte 
Merel voor lokale groenten en fruit.

Corona: tegemoetkoming 
voor scholen
Door het coronavirus hebben alle Lintse 
scholen extra kosten. Daarom voorziet het 
lokaal bestuur in een financiële tegemoet-
koming van 5.000 euro per school.

Schoolstraat is fietsstraat
We zijn bijzonder blij dat na de inrichting 
van een fietsstraat in de Schoolstraat de 
regels bijzonder goed worden nageleefd. 
We voorzien een verdere uitbreiding van 
fietsstraten. In 2021 krijgt het nieuwe 
mobiliteitsplan vorm en zullen een aantal 
nieuwe initiatieven genomen worden om de 
verkeersveiligheid nog te verbeteren.

Subsidies voor verenigingen
Vlaanderen voorziet naar aanleiding van de 
coronacrisis 130.000 euro voor onze lokale 
sport- en cultuurverenigingen. Er werd inmid-
dels een bevraging bij de verenigingen georga-
niseerd en een reglement goedgekeurd voor 
de verdeling van die middelen. Vlaanderen 
liet de keuze om de middelen (deels) ook te 
gebruiken voor investeringen in infrastructuur, 
maar de N-VA pleitte ervoor dat al het geld 
naar de verenigingen ging.

Project Zevenhuizen
Een nieuw bestuur, aangepaste plannen … 
Misschien waren er in de vorige legislatuur wel 
mogelijkheden om het project Zevenhuizen 
alsnog om te keren. In 2013 hadden we die 
mogelijkheid niet meer. Het huidige bestuur 
zorgde ervoor dat het ontwerp een serieuze 
metamorfose heeft meegemaakt. Het nieuwe 
ontwerp houdt veel meer rekening met de 
normen die de dag van vandaag gehanteerd 
worden. Het is ongezien dat dit binnen de con-
touren van het bestaande ruimtelijk uitvoe-
ringsplan toch nog mogelijk was. Inmiddels 
gaven de bevoegde gemeenteraadscommissies 
en het Lokaal Woonoverleg positief advies 
voor de realisatie van de wijk Zevenhuizen.

Wel vreemd om in het partijblad van Groen te 
lezen dat wij het project zouden moeten 
tegenhouden terwijl zij zelf de afgelopen 
legislatuur de schepen van Ruimtelijke 
Ordening leverden en daar toen met geen 
woord over repten. Ze hadden nochtans de 
kans …

Nieuws uit het schepencollege en de gemeenteraad

Schepen van Ruimtelijke Ordening 
Rudy Verhoeven.
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Belastingen

63% 37%

Export

83% 17%

Bevolking

58% 42%

“Bij de N-VA telt uw stem wél mee. 
De N-VA zal de komende jaren meer 
dan ooit waken over de belangen 
van álle Vlamingen.

Bart De Wever
Voorzitter 

Vlaanderen verdient
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meer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respectmeer respect
Op 26 mei 2019 stemde u voor meer Vlaanderen, voor een kordaat en humaan migratiebeleid en voor een realistisch 

klimaatbeleid. En wat krijgt u? Compleet het tegenovergestelde. Uw stem is gewoon terzijde geschoven.

U verdient meer respect. Een federale regering zonder Vlaamse meerderheid en met een regeerprogramma dat 

lijnrecht ingaat tegen waarvoor u gekozen heeft, is onaanvaardbaar. De N-VA is dan ook vastberaden om u en de 

andere Vlamingen in het parlement te verdedigen tegen de nefaste plannen van deze door Franstaligen 

gedomineerde uitstelregering. 

Als de paars-groene regering de rit uitdoet, zal dit land sinds 2008 maar liefst twaalf jaar geregeerd zijn zonder 

volwaardige inspraak van de Vlamingen. Een ronduit beledigend signaal richting Vlaanderen, dat de Belgische staat 

economisch rechthoudt:

Voelt u zich ook bedrogen door paars-groen?
Word dan nu lid van de N-VA.


